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ČESKO: Veřejný ochránce práv Stanislav Křeček se zajímá o povinné očkování. Jak píše
server iDNES.cz, Křeček chce vědět od ministra zdravotnictví Vlastimila Válka (TOP 09), co
na něm změní.

Předchozí vláda Andreje Babiše (ANO) rozhodla, že povinné očkování bude platit například pro
všechny pracovníky ve zdravotnictví či pro lidi nad 60 let. Válek však dlouhodobě tvrdí, že vyhlášku
změní, Křeček nyní chce vědět jak.

Důvodem, proč se Křeček na Válka ve věci vyhlášky obrátil, je, že se k němu dostávají podněty od
stěžovatelů, kteří proti současné podobě vyhlášky protestují. Křeček pak podle toho, co mu Válek
odpoví, zvažuje, zda se obrátí na Ústavní soud.

 

 

„Vzhledem k předchozím veřejným prohlášením ministra zdravotnictví o nutné revizi očkovací
vyhlášky požádal veřejný ochránce práv o upřesnění, jaké části předpisu by se podle něj měly
zachovat a které naopak plánuje resort změnit a v jakém duchu. Ombudsman ministra také v
souvislosti s povinným očkováním upozornil na zvláštní situaci například těhotných zaměstnankyň,
lidí s kontraindikací nebo těch, kteří prodělali covid-19 v nedávné době a jsou v ochranné lhůtě po
prodělaném onemocnění,“ zmínila tisková mluvčí Kanceláře veřejného ochránce práv Markéta
Bočková.
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